

《单词百科:Ahmar是什么意思?Ahmar怎么发音?Ahmar的解释和用法》

英语单词Ahmar是什么意思?Ahmar怎么读?Ahmar怎么发音?简答网为您整理了Ahmar的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



Ahmar的意思

- 1、[地名] 红的（阿拉伯语）；

Ahmar的双语例句

- 1、 Tribal militants loyal Ahmar in Sana'a airport, north of Al Hudson (Arhad) zone set.

忠于阿赫马尔的部落武装在萨那机场北部的阿尔哈德（Arhad）区集合。

- 2、 Mr. Saleh and Gen. Ahmar were intent on preventing bloodshed and preserving stability, the people familiar with the negotiations said.

据熟悉萨利赫总统与艾哈迈尔将军谈判情况的知情人士说，两人都想阻止流血事件发生并保持社会稳定。

3、A powerful businessman, Hamid al-Ahmar has influence in a variety of key sectors, including satellite communications.

一个强大的商人，哈米德铝阿赫马尔在一些关键部门，包括卫星通信的各种影响。

4、The most significant: Maj. Gen. Ali Mohsin al-Ahmar, who this week directed his troops to protect the antigovernment demonstrators.

其中最值得注意的，是阿里.穆赫辛.艾哈迈尔，一位少将本周指挥了其军队保护反政府示威者。

5、Special Police Units recaptured the Ministry of Local Affairs from the Ahmar clan, while the latter took Hasaba's police station.

特种警察部队夺回从艾哈迈尔族地方事务部，而后者则采取Hasaba的警察局。

6、A government official confirmed the details of the negotiations as well as the telephone call between the president and Gen. Ahmar.

一位政府官员证实了谈判的细节，以及萨利赫和艾哈迈尔之间的通话。

7、Last Friday's atrocity and Gen al-Ahmar's defection have made this neutral pose look studiously cynical.

上周五的暴行与艾哈迈尔将军的倒戈，使得这一中立姿态看上去成了蓄意的见利忘义。

8、The Ahmar family have around 400 men holed up in Sana'a in a gothic-style mansion, pockmarked with bullets and crammed with ammunition.

阿赫玛尔家族有大约400多人躲藏在萨纳的某幢哥特式建筑里，外墙满布弹痕里面塞满火药。

以上是简答网为您整理的Ahmar怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于Ahmar的

用法、Ahmar的释义、Ahmar的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Ahmar>